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Харченко €вгенiя Олександровича
про проведену роботу за 2023 piK

ВiдповiднО дО cTaTTi lб Закону Украiни кПро статус депутатiв
мiсцевих рад), як депутат КегичiвськоI селищнот ради, звiтую перед своiми
виборцями про виконання наданих MeHi повноважень за 2023 piK.

У своiй дiяльностi керуюсь Конституцiею та законами УкраiЪи,
регламентом Кегичiвськоi селищнот ради та iншими нормативно-правовими
актами. Моя робота, як депутата, спрямована на захист iHTepeciB громади,
виконаннЯ дорученЬ виборцiв у межах Moix депутатських повноважень,
наданих MeHi чинним законодавством УкраIни. Намагаюсь весь час
працювати так, щоб виправдати довiру виборцiв, а головне, дiйсно змiнювати
на краще життя нашоi громади.

мене було обрано заступником голови постiйноi koMicii з питань
земельних вiдносин, охорони навколишнього природнього середовища та
будiвництва КегичiвськоТ селищноi ради VIII скликання.

Пiсля обрання мене депутатом КегичiвськоI селищноi ради VIII
скликання будував свою роботу по двох напрямках.

ПершиЙ участЬ у засiданнях постiйноi KoMicii та в пленарних
засiданнях ради. Протягом звiтного перiоду брав участь у засiданнях
постiйноТ KoMicii, та в обговореннi питань, що виносилися на розгляд
пленарних засiдань сесiй, ретельно вивчав yci питання та приймав u*r"""y
УЧаСТЬ В ix ОбГОВОРеННi. КОмiсiею було розглянуто близько однiсi тисячi заяв
та проектiв рiшень, що вiдносились до iT компетенцii.

щругий напрямок - робота в окрузi, зустрiчi з виборцями та ix особистий
прийом. Постiйно спiлкуюся з виборцями, в наслiдок чого отримую
звернення в уснiй формi, на якi невiдкладно реагую. .щля ix вирiшення я
звертався до селищного голови та вiдповiдних служб. Проблемнi питання в
мосму виборчому окрузi носять цоточний характер та вирiшуються в Mipy ix
виникнення (ремонт дорiг, ремонт прибудинкових територiй, .,"r*""
енергоефективностi, освiтлення територiй, капiтальний ремонт мереж
водопостачання, капiтальний ремонт покрiвель, вирубка аварiйних дерев,
встановлення та ремонт дитячих та спортивних майданчикiв тощо).

2022 piK роздiлив наше життя на до i пiсля. Щля Bcix нас BiH став роком
неймовiрних випробувань. Щержава агресор росiя намаг€Lлася захоцити нашу
державу, паралiзувати або взагалi зниIцити органи державноi та мiсцевоТ
влади.

З першиХ днiв повномасштабноi вiйни продовжував працювати й брати
участь в ухв€Lпеннi важливих рiшень для нашоi громади. Протягом поточного
РокУ, значнУ частинУ часу придiлив волонтерськiй роботi, допомозi
вiйськовим, пiдтримцi людей, якi змушенi були покидати домiвки i жити в
нашiй громадi. Метою моеi передвиборчоi кампанii була органiзацiя
благоустрою населених пунктiв, розвиток та покращення комунального



i це правильно. Тому у звiтному
Козацьке та забезпечити повною
Комунального пiдприсмства

кСлобожанське сiльськогосподарське господарство). Але робота в цьому
напрямку тривае. Передвиборчi обiцянки бки будуть виконанi.

При виконаннi повноважень депутата сповiдую людськi цiнностi,
вiдкритий до спiлкування з yciMa, хто того бажае чи потребуе, готовий
допомагати кожному у межах cBoix повноважень та можливостей.

висловлюю свою вдячнiсть керiвництву громади, всьому депутатському
КОРПУСУ, СТаРОСТаМ За РОЗУМiННЯ Та спiвпрацю. Маемо працювати сдиним
фронтоМ, пiдтриМуватИ цивiльнИх людеЙ та вiйськовослужбовцiв.

Вiрю, що 2024 piK стане обов'язКово длЯ нашоi краiни Переможним,
а ми будемо працювати далi i своiми справами наближати довгоочiкувану
перемогу, адже воюе не тiльки зброя - воюс укратнський дух, який не
можливо здолати!

tr{l**хдрчЕнко

господарства громади. у 2023 роцi прiоритетним напрямком роботи Ради
було забезпечення Сил оборони краiЪи, значна частка 

""дur*i" 
мiсцевого

бюджету була направлена на допомогу ЗСУ
перiодi не вдЕLлось вiдремонтувати ФАП в с.
мiрою матерiально-технiчну базу
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